
Zápisnica 

zo zasadnutia Výboru mestskej časti č. 1, 

konaného dňa 08.10.2024 

v obradnej sieni Mestského úradu v Hnúšti 
 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

K bodu 1:  

Ing. Michal Vacula privítal prítomných a oboznámil ich s návrhom programu: 

1. Otvorenie 
2. Plnenie uznesení  
3. Pripomienky, návrhy a podnety 
4. Rôzne. 
5. Záver 

Ing. Michal Vacula dal hlasovať o návrhu programu: všetci prítomní za. 

 

K bodu 2:  

Ing. Michal Vacula  

Prečítal uznesenia: 

 

 oplotenie cintorín Polom – zabezpečenie financovania a pracovných síl 

 dokončiť studňu Polom – bude dokončená v mesiaci október 2024 

 pokosiť cintorín na Brádne – pokosený, ďalšie kosenie október 2024 

 riešiť situáciu s neprispôsobivými občanmi v Hačave – neriešené 

 častejšie zasadnutia VMČ ( máj, október ) – splnené 

 umiestniť v každej mestskej časti informačnú tabuľu – budú umiestnené keď sa umiestni 

elektronická úradná tabuľa pred MsÚ 

 dať VPP reflexné vesty – neriešené 

 zabezpečiť vyvážanie plastov na Polome v letnom období a cez vianočné sviatky 

a častejšia kontrola vyvážania odpadu – splnené  

  kontrolovať VPP na Hačave – splnené  

 dávať pozvánku na VMČ do Hnúšťanského hlasu – splnené  

 obnoviť pletivo okolo cintorína na Brádne – zabezpečenie financovania a pracovných 

síl  

 osadiť oznam pri činžiaku Hačava – splnené čiastočne, bude doplnené 

 vyčistiť a opraviť odvodňovací rigol Hačava – pôjde do rozpočtu na rok 2025 

 

 

 

K bodu 3:  
 

JUDr. Husman 

- zobrať vaky so smeťami pri cintoríne na Brádne 

Mgr. Bošelová 



- pridať kontajner na Polom 

O. Borák sa opýtal prečo sa zasadnutia VMČ nezúčastnil p. primátor. Všetci prítomní si 

žiadajú na zasadnutiach VMČ jeho prítomnosť. 

Ing. Danka Kiráľová sa opýtala ohľadom reflexných viest pre VPP pracovníkov, prečo ich 

nenosia. 

Peter Vojtek odpovedal, že p. Šutta povedal, že on nikoho značkovať nebude. Opýtal sa či od 

1.1.2025 už VPP nebudú. 

Ing. Michal Vacula odpovedal, že ešte nevie ako to bude. 

Ing. Danka Kiráľová oplotenie cintorínov, už to prekladáme dlho. 

Ing. Michal Vacula nejaký materiál sa im už podarilo zohnať, ale nestíhajú kapacitne, chýbajú 

ľudia. 

Mgr. Bošelová k cintorínu už minule povedala, že Polomský urbár prispieva finančne dosť 

vysokými čiastkami, tak prečo sa to nedá? Urobiť oplotenie aspoň zo spodu.  

Mgr. Bošelová poďakovala mestu za výpomoc na kosenie, keď to kontrolovala, robilo sa. Je 

potrebná kontrola. 

Ing. Michal Vacula p. Šutta nestíha všetko kontrolovať, má na starosti mesto aj mestské časti. 

Mgr. Bošelová VPP nemajú žiadne náradie, musela im dať svoje. Veľmi pekne poďakovala 

mestu za pomoc pri Polom Feste, mesto aj p. Porubiakovi, bolo to veľmi dobré. 

Mgr. Bošelová poprosila, či by sa nedalo pomôcť obnoviť vodu v Kultúrnom dome na 

Polome. 

Zápisnicu poslať všetkým členom VMČ. 

Mgr. Bošelová sa opýtala za kosenie, ako to teraz bude. 

Ing. Michal Vacula odpovedal, že budú chodiť traja kosci. 

Peter Vojtek k VPP v miestnych častiach vytipovať občanov, ktorí by ich vedeli koordinovať. 

JUDr. Husman aj ich skontrolovať. 

Peter Vojtek čo sa týka prerozdelenia, robiť veci úsekovo a nie tak, že všade sú všetci a nikto 

nič nerobí. Pozývať na zasadnutia p. Šuttu a Ing. Porubiaka. 

Mgr. Erika Morová sa opýtala, či by sme na oplotenie nevedeli pomôcť externou firmou. 

Ing. Michal Vacula odpovedal, že je to veľký problém, na externé firmy sa čaká mesiace po 

oslovení z dôvodu, že sú veľmi vyťažené. 

Mgr. Bošelová na Polome sa plánuje oplotenie cintorína už päť rokov. 

Ing. Michal Vacula materiál by aj bol, ale chýbajú ľudia. Máme troch koscov, jeden človek 

hrabe, dvaja ktorí pomáhajú na úrade, pár ľudí pomáha na školách a v škôlkach, ostatní 

zametajú a ľudia na §10 sú len evidenčne a chodí ich tam desať a my s tým nevieme nič 

urobiť. 



Mgr. Bošelová videla ako sa robí dochádzka, podpíšu sa na celý mesiac a nerobia nič. 

Ing. Vacula oni robiť nechcú, my ich vyradíme a o mesiac ich znova zoberú a my s tým 

nevieme nič urobiť. 

Mgr. Katarína Moncoľová sa opýtala, či už mesto urobilo analýzu koľko nás stoja aktivačné 

práce. 

Ing. Michal Vacula nestoja nás nič, prepláca to UPSVaR. 

Mgr. Katarína Moncoľová sa opýtala, či to má vôbec nejaký efekt, že ich máme. 

Ing. Michal Vacula odpovedal, že keď nad nimi niekto stojí, tak si robotu urobia. 

Mgr. Katarína Moncoľová navrhla, či by nebolo dobré vybrať len tých, ktorí naozaj robia. 

Ing. Michal Vacula my si takých vyberáme, ale potom nám do počtu dopĺňajú. 

Mgr. Katarína Moncoľová keď ich má na starosti UPSVaR, tak by s nimi prerušila 

spoluprácu. Vybrať si len tých, ktorý skutočne robia. 

JUDr. Husman za Brádno, kedysi boli piati, šiesti VPP pracovníci a mali čo robiť, dedina bola 

pokosená a uprataná. Teraz ich p. Šutta ráno o 08:30 hod. dovezie a u o 10:30 hod. pre nich 

príde. Treba skontrolovať ich prácu. On by obetoval hodinu, dve na to aby ich skontroloval. 

J. Boráková od nich jeden človek dokáže cintorín pokosiť za pol hodinu, VPP ho kosia traja 

a nedokážu to. 

JUDr. Husman kontrola pracovníkov. 

- cesta tzv. prašná od betónového mosta až po bývalý Národný výbor potiahnuť 

šotolinou.  

O. Borák za vodu na Brádne, správca, či niekoho našli. 

Ing. Michal Vacula správca by bol papierový, neplatili by nič. Vodovod sa musí dostať do 

majetku mesta, potom môže byť správca. Dva krát do roka by im vedeli riešiť rozbory vody. 

Vždy to riešili ako mesto. 

J. Boráková reagovala, že ani nie. 

JUDr. Husman voda, ktorá ide pri odbočke od betónového mosta do uličky, voda ostala nad 

hladinou pätnásť až dvadsať centimetrov, pri väčšej zime sa boja, že zamrzne. Koryto sa 

prehlbovalo a tým pádom rúra ostala otvorená. Navrhol spraviť štyridsať centimetrový 

vodopád, dať tam betóny, ktoré likvidovali a rúra by bola pod vodou. 

Mgr. Bošelová na Polome nesvieti jedno pouličné svetlo a už to bolo hlásené. 

Ing. Michal Vacula oddelenie služieb o tom vie, pôjdu to spraviť. 

O. Borák lampy na Brádne sú mimo cesty, preložiť ich tam, kde by boli potrebné. 

Ing. Michal Vacula pôjde sa na to pozrieť. 

Peter Vojtek skontrolovať aj v meste osvetlenie a zefektívniť ho. 

J. Boráková neustály problém na Brádne sú túlavé psy. 



Mgr. Erika Morová mesto má zmluvu s Lučencom, oni by to mali riešiť. 

Peter Vojtek doplnil, že Mestská polícia to môže len zaevidovať a osloviť pani z Lučenca 

a ona by to mala následne riešiť. 

J. Boráková problém je aj vyhadzovanie smetí popri ceste. 

Mgr. Bošelová na jeseň mali jeden veľký kontajner, opýtala sa či ho dalo mesto. 

Ing. Michal Vacula áno mesto. 

- zistiť kedy budú v mestských častiach umiestnené veľkoobjemové kontajnery.       

 

 

 

Ing. Vacula poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil.   

 

  

 

 

Zapísala: Bc. Katarína Bálintová 

 

                                JUDr. Ivan Husman 

          predseda výboru 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenie č. 1 

Výboru m. č. 1 zo dňa 08.10.2024 

 

 

Výbor mestskej časti č. 1  

 

 

a/ predkladá 

pripomienky, návrhy a podnety: 

 

 oplotenie cintorín Polom 

 zobrať vaky so smeťami pri cintoríne na Brádne 

 pridať kontajner na Polom 

 účasť p. primátora na zasadnutiach VMČ 

 dať VPP reflexné vesty 

 obnoviť vodu v Kultúrnom dome na Polome. 

 Zápisnicu zo zasadnutí VMČ poslať všetkým členom VMČ 

 v miestnych častiach vytipovať občanov, ktorí by vedeli koordinovať pracovníkov VPP 

 kontrolovať prácu VPP pracovníkov 

 cesta tzv. prašná od betónového mosta až po bývalý Národný výbor potiahnuť 

šotolinou.  

 opraviť pouličné svetlo na Polome 

 preložiť lampy na Brádne 

 v meste skontrolovať zefektívniť osvetlenie 

 zistiť kedy budú v mestských častiach umiestnené veľkoobjemové kontajnery 

 

 

 

 

 

 

V Hnúšti dňa 08.10.2024 

Zapísala: Bc. Katarína Bálintová 

 

 

 

         JUDr. Ivan Husman 

           predseda výboru 


